
lncheiat azi 11.10.2022, tn gedinla de ordinard,a consiriutui Locar G6rgau.La lucrdrile gedinlei Consitiutui local Gdlgau din partea executivului primarieiparticipd: dl.,ungur . cristian,primarur iomunei,' coNDoC ciii;r_:M;'fr;;;,viceprimarul comunei, 9i Vddean-Vultur Ghinila,secretar al comunei G6lgdu,vadean-vultur lona.than,consilier juridic,pr"iui- i urmatorii consilieri in numarde 11(unusprezece):

ROMANIA

JUDETUL SAtaJ
COMUNA OATAAU
CONSILIUL LOCAL
Nr.30.046/11.10.2022

PROCES VERBAL

1. CIURTE VIOREL
2. PINTEAALEXANDRU.ALIN
3. IUONAC IOAN
4. MTHUTALEXANDRU_DANtEL
5. ILIES VIOREL-FLORIN
6. VIMAN PAUL
7. VANCEAFLORIN-OCTAVIAN
8. OgA/v AURTCA-L\V\A
9. CONDOR CALIN-MARIAN

10, SABAU ARGHIR
11, PETRIS CIPRIAN-GHEORGHE

s u nt p reze nli 1 1 ( u n u s p rezec e) co n s i r i e ri, d i n tota r u t d e
statutara.

1 1 consilieri.sedinta este

Se deschid lucrarile gedin{ei.

se anuntd ordinea de zi,conform Dispozitiei nr. 144 din 06. 10. 2022:



1, Proiect de hotir6re privind rectificarea bugetari;

2. Proiect de hotirdre privind acceptarea transmiterii cu tittu gratuit aautoturismului marca Dacia Logan aflat in domeniul privat al iomunei G6lgiu, inpatrimoniul Liceului Tehnologic Nr. 1 Gdlgiu;

3' Proiect de hotirdre privind aprobarea documentafiei pentru atribuirea
contractului de achizifie privind "Prestarea seruiciil6r ae catering, respectiv
p.regdtirea, prepararea gi livrarea zilnicd a masei calde pentru prigcotZrii gi eleviidl gadru! unitdtilor le_iyyatamdnt din comuna Gdlgdu, in cadrul'programutui-pilot conform ouG 1os/2022" prin procedura simpificata proprie.

Se supun e la vot retragerea de pe ordinea de zi,cu acordul iniatorului,a
proiectului de hotarare privind rectificarea bugetara,sise aproba cu 11 voturi
pentru.

se supune !a vot ordinea de zi si se aproba cu 11 voturi pentru.

vddean-vultur Ghinifa, secretar al comunei GAlgau,supune spre aprobareprocesul verbal al sedintelor pe tuna septembrie 2A22' ,si se aproba fara obiectii,

ln continuare se desfasoara lucrarile sedintei.

privind acceptarea transmiterii cu tiflugratuit a autoturismului marca Dacii Lognn aflat in domeniul privat al ComuneiGdlgiu, in patrimoniur Liceurui rehnotogic Nr. 1 Gargiu.

Primarul comunei expune pe larg proiectul de hotarare.

lnscrieri la cuvant:

consilierii //ies si pintea,intreaba de ce se transfera masina?

Primarul comunei explica d-lor consilieri,ca nu putem detine doua autoturisme.

Pintea consilier,-sa cumparam biciclete.



consilierii ciurte si luonac,intreaba de ce se transmite ta scoala ?

Primarul comunei, noi avem cota,in care sa ne incadram,iar distanta de la Galgau
la Zalau,nu esfe distanta de ta Criseni la Zatau. Avem nevoie de cota de
combustibil ,pentru a rezolva problemete UAT-ului comuna Galgau.

1.Se supune la vot proiectu! de hotarare privind acceptarea transmiterii cu tiflugratuit a autoturismului marca Dacia Logan aflat in domeniut privat al Comunei
Gdlgiu, in patrimoniul Liceutui Tehnotogic Nr. 1 Galgiu gi se aprobi cu 9(noua)
,voturi pentru,hotararea nr. 4312022.

Consilierii Ciurte Viorel si luonac loan,nu sunt de acord cu transferul
autoturismului la Liceul rehnorogic nr.1 Galgau, sunt impotriva.

aprobarea documentafiei pentru
atribuirea contractului de achizitie privind'i Prestarea serviciilor'de catering,
respectiv pregdtirea, prep.ararei gi livrarea zilnicd a masei calde pentru preqcotarii
gi elevii din cadrul unitdtilor de invdlamilnt din comuna G6lgdu, 

'in 
cadrul

Programului'pilot confo'rm OUG 105/2022" prin procedura simplificati proprie.

Se expune pe larg proiectul de hotarare ,de citre primarul comunei Galgiu,Arata
ca este un program pilot,proiect din care face parte si scoala din Comuna Galgau.
Sunt conditiilegale pe care firmele care se vor inscrie la Iicitatie trebuie sa le
indeplineasca,autorizatie pentru pregatirea hranei,autorizatie DSp,DSV,masina
autorizata,bucataria sa deserveasca numai catering,sa nu se pregateasca in
aceeasi bucatarie atat hrana pentru public cat si pentru elevi.

Consiliul de administratie al scolii,ne-a transmis Hotararea,in care sunt
stabilite,numarul de elevi,numarul de elevi suplimentar,oreie la care sa se aduca
masa calda, meniul,care consta intr-un fel principat, si un fruct.pentru
preintampinarea unor situatii ,cand vor fi defectiuni,sau alte impedimente de a seprepara masa calda,s'au propus 4 zile pe saptamana cu masa calda,iar o zi sa fiesandvici.

Primarul mai precizeaza,ca nu s-a scos nici laptele si cornul.

lnscrieri la cuvant.:

Osan Aurica,consilier-sa fie cineva de la primarie care sa numere eleviii si prescolariii,

2. : aprobarea documentafiei pentru
atribuirea contractului de achizifie privind " P restarea servic i i lor d e cateri n g,



re.spectiv pregatirea, prepararea gi livrarea zilnicd a masei calde pentru pregcolarii
gi elevii din cadrul unita(ilor de invdldmdnt din comuna Gdlgdu, 

'in 
cadrul

li?yr:yylui-pilot confor.m oyG.los/2022,, prin procedura Iimptificatd proprie,
cu1 voturi ho 44/202

Consilierul luonac loan,din motive personale a plecat din sedinta ,inainte de vot.

l_n continuare primarul Comunei Galgau,supune atentiei problemele legate de
iluminatul public si pauza de intrerupere pe timput noptii.

cum sedinta de consiliu, se defaso ara dupa o sedinta cu ocpt ,privind
cadastrarea generala si reprezentatii bisericilor de pe raza comunei,mai sunt
chestiuni de precizat.

Primarul comunei,apreciaza ca sunt mai credibili consitierii locali decat preotii.

Consilierii Ciurte Vioretsi i/ies Viorec,cred ca in biserica taie si spanura doua
persoane. Ca mereu se so/icita de la enoriasi.Cunosc o parohie unde daca la casaparohiala are o defectiune chiuveta din bucatarie se soiicita in hiserica sa se
cumpere robinet.

Primarul comunei,- initiaza dezbatere in legatura cu economia la energia
electrica.Trebuie fac-ut un program de pauia pe timput noptii si comuncat
Postului de Politie Galgau.ln urma discutiilo-r purtate,ale'argumentelor legate de
orarul navetistilor,s-a hotarat in unanimitate ,intreruperea iluminatutui pu-blic pe
timp de noapte intre orele o ,30 - 4.Se va comunica"astfel perioada cuprinsa'intre
orele 0:30 pana la orele 4, perioada in care este intrerupt iluminatul public.

U.ngur Cristian-primarul comunei informeaza membrii Consitiului Local,despre
demersurile in legatura cu realizarea unui parc fotovoltaic,care sa asigure iu
energia necesara iluminatul pubtic si eventual energia necesara in institutii. Nu
stim inca cum se va realize deoarece reteaua etectrlca nu poate primi energiedec/ !" p" o suprafata de 1,5-2 ha,in conditiile in care am fi do-rit sa fie cel putin
pe 10 ha.dar nu se poate,ca nu sunt pregatiti sq primeasca atat de multa energie

Av€nd in vedere cd problemele inscrise pe ordinea de zi au fost dezbdtute,se
declard inchise lucrdrile gedinlei,drept pentru care s-a incheiat prezentul proces
verbal.

CONTRASEMNEAZA,
RETAR GENERAL AL COMIJNEI,

VADEAN _VIJLTUR GHINITA

PRESED/NTE,

,U""'


